

## April 25, 2021

Title: Communion in Christ

For as often as you eat this bread and drink this cup, you proclaim the Lord's death till He comes. 1 Corinthians 11:26

English Service 9:00am

Sunday School 10:00am Offering will go to Grace Mission

Order of Service

Welcome/Announcements	Pastor Jake Fehr
Praise & Worship/Singing	Mr. Pete Peters
Message	Mr. David Fehr
Closing Song/Blessing	Mr. Pete Peters/ Mr. David Fehr

### Activities for the Week of April 25 - 30

- ♦ Today 6:00pm Communion, all born again believers are welcome
- ♦ Wednesday 7:30pm Bible Study/Youth at the Fellowship Hall
- ♦ Thursday 7:30pm Bridal Shower for Ashley Thiessen at the Fellowship Hall. All Ladies are invited.
- ♦ Saturday 7:00am Men's Prayer Meeting

### Upcoming Events & Announcements

1. Congratulations to Peter Dyck & Judy Giesbrecht as they plan to get married this coming Saturday. May the Lord bless you, as you make your lifelong commitment to each other.
2. April 30<sup>th</sup> Sunland Retirement Home Fundraiser. 9:00am – Bake Sale, 5:00pm – Supper, 7:00pm – Auction.
3. May 2<sup>nd</sup> at 2:00pm SMS Graduation.
4. May 5<sup>th</sup> will be Sewing Circle, devotions Mrs. Anna Fehr.
5. The Mission Team is planning a trip to Juarez June 27<sup>th</sup> to July 1<sup>st</sup>. Sign-ups will be held in the Lobby today during Sunday school & after the German service. For more information call Abe Wall (432) 209-0178 or Daniel Koethler (432) 788-7026.
6. SMS is accepting applications for the 2021- 2022 school year, they are also looking for a low German teacher to finish the remainder of this school year. If you are interested, go by the school office, or fill out an application on their website [www.smsedu.org](http://www.smsedu.org).

### Prayer & Praise

1. Mrs. Susana Guenther (Jacob) she has been struggling with her health.
2. Pray for the SMS & SISD 2021 Graduates.
3. We encourage everyone to continue to pray for those who were baptized last Sunday.

## April 25, 2021

Titel: Abendmahl in Christus

Denn so oft ihr dieses Brot esst und den Kelch trinket, verkündiget ihr den Tod des Herrn, bis dass er kommt. 1 Korinther 11:26

German Service 11:00am

Sonntagsschule 10:00am Das Opfer geht zu Grace Mission

Programm des Gottesdienstes

Willkommen/Bekanntmachungen	Pastor Jake Fehr
Lob & Anbetung/Gesang	Mr. Pete Peters
Botschaft	Mr. David Fehr
Schlusslied/Segen	Mr. Pete Peters/ Mr. David Fehr

### Pläne für die Woche von April 25 - 30

- ♦ Heute 6:00pm Abendmahl, alle wiedergeborenen Gläubigen sind eingeladen
- ♦ Mittwoch 7:30pm Bibelstudium/ Jugend beim Gemeinschaftssaal
- ♦ Donnerstag 7:30pm Braut Shower für Ashley Thiessen im Gemeinschaftssaal. Alle Frauen sind eingeladen.
- ♦ Samstag 7:00am Männer Gebetstreffen

### Kommende Ereignisse & Ankündigungen

1. Herzlichen Glückwunsch an Peter Dyck & Judy Giesbrecht die am kommenden Samstag heiraten wollen. Möge der Herr sie segnen, wenn Sie ihr Eheliches versprechen geben.
2. Am 30. April Spendenaktion für Sunland Retirement Home. 9:00am – Bake Sale, 5:00pm – Abendessen, 7:00pm – Auktion.
3. Am 2. Mai um 2:00pm SMS-Graduation.
4. Am 5. Mai wird Nähverein sein, Andacht mit Frau Anna Fehr.
5. Das Missionsteam plant eine Reise nach Juarez vom 27. Juni bis 1. Juli. Anmeldungen finden heute während der Sonntagsschule & nach dem Deutschgottesdienst statt. Weitere Informationen erhalten Sie bei Abe Wall (432) 209-0178 oder Daniel Koethler (432) 788-7026.
6. SMS nimmt Bewerbungen für das kommende Schuljahr 2021 – 2022, und sucht einen Deutschlehrer, um den Rest des Schuljahres zu beenden. Wenn Sie interessiert sind, gehen Sie zum Schulbüro oder füllen Sie eine Bewerbung auf der Website [www.smsedu.org](http://www.smsedu.org) aus.

### Gebet & Lob

1. Frau Susana Guenther (Jacob), sie hat mit ihrer Gesundheit zu kämpfen.
2. Betet für die SMS & SISD 2021 Graduanten.
3. Wir ermutigen alle, weiterhin für diejenigen zu beten, die am vergangenen Sonntag getauft wurden.

